
 

Keď chceš vedieť viac:  

Reforma doktorského štúdia je takpovediac na spadnutie. Už čoskoro nás čaká jej 
implementácia, pri ktorej by som rád spolupracoval s vedením. Základom je, aby sa na 
doktorandov nezabudlo a reálne viedla k zlepšeniu kvality ich života. 

Dostali ste GAUK a máte pocit, že už nikoho nezaujímate? To sa musí zmeniť a na fakulte 
pribudnúť podpora aj pre študentské granty. Zároveň by som rád vytvoril databázu 
príležitostí pre študentov, pretože GAUK nie je jediným grantom, čo sa dá získať. 

Vďaka mojej snahe budeme už čoskoro mať fakultný Overleaf, viac sa o tom dozviete 
v zápisoch -SKAS, AS.  

V mojom minulom období som poukazoval na nešťastné prípady spolupráce 
s priemyslom, čo viedlo k vytvoreniu „industriálneho študenta“, rád by som sa na to ďalej 
zameriaval, aby štúdium nebolo len o teórii a prepájali sme sa viac s praxou. 

 

Kto som?  
Študent doktorského štúdia na fyzike. Hrám sa 
s laserami, ktoré robia pew-pew na nové materiály, 
ktoré možno raz použijeme v počítačoch.  

Som taktiež aktuálnym členom predsedníctva AS UK, kde 
sa venujem otázkam informačných systémov ako 
predseda komisie pre IT, otázke Kolejí a menz 
UK, financovaniu našej univerzity a mnohým ďalším. 

Program v 15 sekundách:  
Reforma doktorského štúdia a jej implementácia  

Podpora riešiteľov grantov (nie je to len o GAUKu) 

Overleaf pre všetkých 

Matfyz má spolupracovať s priemyslom 

Podpora študentských aktivít 

 

Neboj sa mi napísať a pýtať sa ma! 

andrej.farkas@matfyz.cuni.cz 

Mgr. Andrej Farkaš  

https://www.mff.cuni.cz/cs/akademicky-senat/zasedani/akademicky-rok-2022-2023/2-zasedani-skas-mff-uk-2022-2023#zapis
https://www.mff.cuni.cz/cs/akademicky-senat/zasedani/akademicky-rok-2022-2023/278-zasedani-as-mff-uk#zapis

